
Π
αρέµεινε στην οµάδα του Ολυµπιακού και 
µέχρι τώρα έχει µπει πολύ καλά στην προ-
ετοιµασία. Ο Οµάρ Ελαµπντελαουί µιλά 

στη Realnews για τις έως τώρα εντυπώσεις του, 
τον Μαρτίνς, τους στόχους των «ερυθρολεύκων» 
στη νέα σεζόν, αλλά και τη συνεργασία του µε τον 
Λάζαρο Χριστοδουλόπουλο. 

 Πρώτες εντυπώσεις από την προετοιµασία; Ε-
χετε δώσει και αρκετά φιλικά, πώς βλέπεις την 
οµάδα;

Είναι µια νέα προετοιµασία για εµάς. Υπάρχει 
νέος προπονητής στην οµάδα, µε νέες ιδέες και 
οι ποδοσφαιριστές αυτό που πρέπει να κάνουν 
είναι να εφαρµόζουν αυτό που θέλει. ∆ουλεύ-
ουµε σκληρά όλες αυτές τις εβδοµάδες, που έ-
χει αρχίσει η προετοιµασία µας. ∆ίνουµε φιλικά 
µατς, πάντα ως Ολυµπιακός θέλουµε και να κερ-
δίζουµε, αλλά σε αυτή τη φάση το πιο σηµαντικό 
για τους ποδοσφαιριστές είναι να παίρνουν λε-
πτά. Να έχουν χρόνο συµµετοχής, να µην έχουν 
τραυµατισµούς, να βρουν τον ρυθµό τους και να 
βοηθούν την οµάδα µέσα από την εικόνα τους.
 Ποια είναι η άποψή σου για τη σεζόν που έρ-

χεται;
Πρέπει να κάνουµε πολλά πράγµατα σωστά σε 
αυτή τη χρονιά. Ο στόχος µας είναι να πάρουµε 
ξανά το πρωτάθληµα. Να φέρουµε πάλι τον τίτ-
λο πίσω στον Πειραιά. Θέλουµε να έχουµε µια 
καλή σεζόν και γι’ αυτό δουλεύουµε πολύ αυτές 
τις ηµέρες. Μια καλή προετοιµασία είναι βασικό 
συστατικό για µια πετυχηµένη χρονιά. Θέλουµε 
να κάνουµε τα πράγµατα σωστά, γι’ αυτό και θα 
πρέπει να δουλέψουµε ακόµη πιο σκληρά στα 
επόµενα φιλικά που έχουµε να δώσουµε. Να εί-
µαστε έτοιµοι στα προκριµατικά του Γιουρόπα 
Λιγκ, για να µπορέσουµε να πάµε την οµάδα στη 
φάση των οµίλων. Οταν είσαι στον Ολυµπιακό, 
πάντα θες να κερδίζεις. Σε κάθε µατς. Αυτό θέ-
λουµε για τη σεζόν αυτή. 
 Η τελευταία χρονιά ήταν πολύ δύσκολη, µε 

κακές εµφανίσεις και άσχηµα αποτελέσµατα. Τι 
αλλάζει φέτος;

Εχουν γίνει πολλές αλλαγές. Πρώτα απ’ όλα, υ-
πάρχει ένας νέος τεχνικός. Εχουν έρθει νέοι πο-
δοσφαιριστές, έχουν γίνει αρκετές µεταγρα-
φές ήδη. Εχει δοθεί µια ενέργεια στην οµάδα. 
Ο προπονητής προσπαθεί να περάσει τα στοι-
χεία που θέλει, ώστε ο Ολυµπιακός να είναι πο-
λύ πιο δυνατός. Να είναι έτοιµος όταν θα αρ-
χίσουν οι επίσηµες υποχρεώσεις της οµάδας. 
Αυτό θέλουµε. 
 Μέχρι τώρα δείχνετε να έχετε εξαιρετική συ-

νεργασία µε τον Λάζαρο Χριστοδουλόπουλο. Πώς 
τον ζεις εσύ µέσα στο γήπεδο σε αυτές τις πρώ-
τες σας κοινές εµφανίσεις;

Είναι πολύ καλός ποδοσφαιριστής. Οταν έχεις 
συνεργαστεί µε καλούς παίκτες, που έχουν ποι-
ότητα, είναι εύκολο να συνεργαστείς και µε τον 
Λάζαρο. Μου αρέσει πολύ να παίζω µαζί του. 
Καταλαβαίνει τις κινήσεις που κάνω, όπως κα-
ταλαβαίνω και εγώ αυτόν. Εχουµε καλή συνερ-
γασία στη δεξιά πλευρά και πιστεύω πως µπο-
ρούµε να κάνουµε πολλά καλά πράγµατα αυτή 
τη χρονιά. Αυτό µας δείχνει η καλή αρχή που έ-
χουµε κάνει. 

∆ΙΟΝΥΣΗΣ ΒΕΡΒΕΛΕΣ

Κατευθείαν στα βαθιά μπαίνει την Τρίτη 
ο ΠΑΟΚ που υποδέχεται τη Βασιλεία 
και ο Αλέξανδρος Πασχαλάκης 
δηλώνει στην «R» ότι ο ∆ικέφαλος 
έχει τη δυνατότητα να προκριθεί
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ΝΕΟ ΣΥΜΒΟΛΑΙΟ ΣΤΟΝ ΚΟΥΡΜΠΕΛΗ
Στα πέντε εκατ. ευρώ κοστολογούν στον 
Παναθηναϊκό την αξία του αρχηγού της 
ομάδας τους και έχουν πάρει την απόφαση να 
του προτείνουν ανανέωση της συνεργασίας 
τους με αύξηση των αποδοχών του
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Λάζαρος
«Οταν έχεις συνερ-
γαστεί µε καλούς 
παίκτες, που έχουν 
ποιότητα, είναι 
εύκολο να συνερ-
γαστείς και µε τον 
Λάζαρο. Μου αρέ-
σει πολύ να παίζω 
µαζί του. Καταλα-
βαίνει τις κινήσεις 
που κάνω, όπως 
καταλαβαίνω και 
εγώ αυτόν» «Οταν είσαι 

στον Ολυµπιακό, 
θες πάντα να 
κερδίζεις»

«Ο στόχος µας είναι να πάρουµε ξανά το πρωτάθληµα
και να προκριθούµε στους οµίλους του Γιουρόπα Λιγκ»

«Οταν είσαι
O ΟΜΑΡ ΕΛΑΜΠΝΤΕΛΑΟΥΙµιλά στην «R»

«Οπλο μας η 
ομοιογένεια»


